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 @ naslfarda یزدانى در ترکیب تیم اعزامى
به جام یاریگین

با تصمیم کادرفنــى 8 آزادکار به رقابت هاى 
بین المللى جام ایوان یاریگین روســیه اعزام 
خواهند شــد.به گزارش«ورزش سه»، بعد از 
برگزارى مسابقات کشتى آزاد قهرمانى کشور 
در گرگان و آغاز چرخه انتخابى تیم ملى براى 
ســال 2025، کادر فنى تیم ملى کشتى آزاد 
اسامى آزادکاران منتخب اعزامى به رقابت هاى 
بین المللى جام ایوان یاریگین روسیه را اعلام 
کرد.مطرح ترین کشتى گیر اعزامى امیرمحمد 
یزدانى به حساب مى آید که با تغییر وزن به 74 
کیلو رفته و به همراه حسین ابوذرى قهرمان 

کشور به این رویداد اعزام مى شود.

تمام نشدنى ترین بازیکن والیبال 
ایران و شریکش!

قدرتى زن هاى طبیعت اسلامشهر براى تیمشان 
گل کاشتند.به گزارش «ورزش سه»، تیم والیبال 
طبیعت اسلامشهر در حالى که خوش بین ترین 
هوادارش هم پیش بینى این نتیجه را نمى کرد با 
حساب سه بر صفر از ســد تیم قدرتمند پیکان 
تهران گذشــت تا جایگاه خــود در رده دوم را 
تثبیت کند.اما در ایــن دیدار دو دریافت کننده 
قدرتى این تیم که سابقه بازى در پیکان تهران را 
داشتند، عملکردى درخشان داشتند و هر بارى 
که محمدطاهر وادى به این دو اعتماد کرد، آنها 
جواب اعتماد او را به خوبى دادند.حمزه زرینى و 
محمدرضا مشهدى که دو دریافت کننده قدرتى 
تیم طبیعت اسلامشــهر در بــازى برابر پیکان 
تهران بودند، توانستند برابر تیم سابق خود عالى 
کار کنند و با آبشــارهاى خود بارها سالن را به 

وجد بیاورند.

زمان بازگشت محمد موسوى به 
والیبال بعد از مصدومیت

ســتاره والیبال ایران و تیم فولاد ســیرجان 
ایرانیان به دلیل مصدومیت مدتى از والیبال 
دور خواهد بود.به گزارش ایسنا، هفته هفدهم 
لیگ برتر والیبال مردان یکشــنبه،  16 دى 
برگزار شد و تیم فولاد ســیرجان ایرانیان که 
مدافع عنوان قهرمانى اســت مقابل چادرملو 
اردکان شکست خورد.محمد موسوى، کاپیتان 
تیم فولاد در بــازى اخیر به دلیل مصدومیت 
در ترکیب تیم خود حضور نداشت و مدتى از 
والیبال دور خواهد بود.  موسوى در گفت وگو 
با ایســنا در مورد مصدومیت خود بیان کرد: 
زانویم آســیب دیده و فکر مى کنم دو، ســه 

هفته اى طول درمان داشته باشد. 

خبر خوش براى قهرمانان 
پارالمپیک پاریس

رئیس کمیته ملــى پارالمپیک بعد از مجمع 
عمومى ایــن کمیتــه خبر خوشــى براى 
مدال آوران پاریس 2024 داشــت.به گزارش 
«ورزش سه»، با اینکه کمیته ملى پارالمپیک 
قبل از پارالمپیک 2024 پاریس میزان پاداش 
پاى ســکوى قهرمانان را به ترتیب 4، 1,5 و 
1 میلیارد براى مدال آوران طــلا، نقره و برنز 
عنوان کرده بود، اما بعد از پایان این رقابت ها 
تفاوت موجود بین این مبالغ و پاداشى که به 
المپیکى ها پاى سکو پرداخت شده بود، باعث 
اعتراض ورزشکاران شــد. در نهایت با رایزنى 
صورت گرفته از سوى کمیته ملى پارالمپیک 
و با دســتور رئیس جمهور مقرر شد پاداش 
پارالمپیکى ها نیز یکسان ســازى شود و مثل 
همان پاداش مدال آوران المپیک یعنى مبالغ 
10، 4 و 2 میلیارد بــه مدال آوران طلا، نقره و 

برنز پرداخت شود.

حذف زودهنگام نماینده ایران 
در آغاز رقابت هاى 2025 

تنیس روى میز
مسابقات استارکانتندر قطر به عنوان اولین رویداد 
تنیس روى میز ایران در ســال جدید میلادى با 
حذف زودهنگام یکى از نمایندگان کشــورمان 
آغاز شد.به گزارش خبرنگار مهر، مسابقات تنیس 
روى میز قطر که اولین رویداد براى پینگ پنگ 
بازان ایران در ســال جدید میلادى به حســاب 
مى آید، آغاز شد.در دور نخست جدول مقدماتى 
این رقابت ها دیروز نوید شمس به مصاف «انیربان 
قش» از هند رفت و با نتیجه 3 به 2 شکست خورد 
و از صعود به مراحل بالاتر بازماند.نوشــاد و نیما 
عالمیان دو نماینده دیگر ایــران در رقابت هاى 
تنیس روى میز اســتارکانتندر قطر هســتند. 
نوشــاد عالمیان در مرحله مقدماتى استراحت 
دارد و از جــدول اصلى دیدارهاى خــود را آغاز 

مى کند. 

ورزش
Sport

استقلال- شمس آذر، احتمالا 
در شرق تهران!

ورزشــگاه تختى تهران آخرین مراحل بازسازى 
خود را پشت سر مى گذارد و از اول بهمن ماه آماده 
است.به گزارش «ورزش سه»، مسئولان سازمان 
لیگ بسیار امیدوار بودند که بازى هاى استقلال و 
پرسپولیس را از ابتداى فصل جارى در ورزشگاه 
تختى تهران برگزار کنند و حتى یک بازى میان 
پرسپولیس و چادرملو هم در تختى برگزار شد اما 
این ورزشگاه شرایط خوبى از نظر برخى مسائل از 
جمله چمن نداشت و به همین خاطر بازسازى آن 
ادامه یافت.داوود رفعتى، مسئول استانداردسازى 
ورزشــگاه هاى لیگ برتر در خصوص ورزشگاه 
تختى گفت: به نظر من تا آخر ماه جارى ایرادها 
به طور کامل رفع مى شــود و این ورزشــگاه به 
بازى هاى لیگ در نیم فصل دوم مى رسد. حتى 
تصور مى کنم تا زمان بازى استقلال و شمس آذر 
در اولین هفته دور برگشت ورزشگاه تختى آماده 
مى شــود و مى توان اولین بازى خانگى استقلال 

در نیم فصل دوم را در این ورزشگاه برگزار کرد.

بعد از استقلال، تراکتور هم 
خواهان پدیده لیگ شد!

رضا غنــدى پور بــه گزینه اى محبــوب براى 
باشگاه هاى بزرگ لیگ برترى تبدیل شده است.
به گزارش خبرورزشى، رضا غندى پور، بازیکن 
18 ساله باشگاه ملوان به یک گزینه محبوب نقل 
و انتقالاتى براى لیگ برترى ها تبدیل شده است.

غندى پور در پنجره نقل و انتقالات تابســتان از 
باشــگاه پیکان براى گذراندن خدمت سربازى 
راهى ملوان شــد. او 5 گل در فصل جارى براى 
ملوان به ثمر رسانده و بعد از علیپور، لیموچى 7 
گله و کاظمیان و اشترکال 6 گله، در جمع بهترین 

گلزنان لیگ برتر قرار گرفته است.

اراك نه، سوپرجام با پرسپولیس 
را در فولاد آرنا بازى کنیم!

سپاهان پیشنهاد داده بازى سوپرجام فوتبال 
ایران با پرسپولیس در ورزشــگاه فولاد آرناى 
اهــواز برگزار شــود.به گزارش خبرورزشــى، 
سپاهان و پرسپولیس ســوپرجام فوتبال ایران 
را در روز جمعه 28 دى برگــزار خواهند کرد.

تا این لحظه ورزشــگاه امام خمینــى اراك به 
عنوان میزبان سوپرجام معرفى شده اما باشگاه 
ســپاهان خواهان تغییر محل برگزارى بازى 
اســت.در همین راستا احســان بعیدى، مدیر 
ســپاهان گفت:نمى دانیم که آیا امکان تغییر 
محل برگزارى بازى وجود دارد یا خیر اما از یک 
ورزشگاه مسطح تر و بهتر استقبال مى کنیم و 
در این راستا، در مصاحبه پس از آخرین بازى، 

ورزشگاه فولادآرنا را پیشنهاد دادیم.

مذاکرات جدى البطائح با 
فرهاد مجیدى

طبق اعلام یک روزنامه اماراتى باشــگاه البطائح 
مذاکراتى جدى با فرهاد مجیدى داشته است.

به گزارش ایسنا، فرهاد مجیدى سابقه مربیگرى 
در لیگ امارات را در کارنامه دارد و یک فصل و نیم 
هدایت اتحاد کلباء را بر عهده داشت. مجیدى در 
یک سال اخیر با وجود پیشنهادهایى که از لیگ 
ایران داشت حاضر به بازگشت نشده است.روزنامه 
الخلیج امارات مدعى شد که باشگاه البطائح در 
تلاش است تا فرهاد مجیدى را به عنوان سرمربى 
جدیدش انتخاب کند.طبق اعــلام این روزنامه 
اماراتى، البطائــح مذاکرات جــدى با مجیدى 
داشته و این احتمال زیاد اســت که او سرمربى 

جدیدش شود.

با تاکید موسیمانه، خرید جدید 
استقلال در کیش استارت مى زند

خریــد جدیــد اســتقلال از روز 22 دى مــاه 
تمریناتش را با این تیم استارت مى زند.به گزارش 
خبرورزشــى، قرار اســت جوئل کوجو که تمام 
کارهاى عقد قراردادش انجام شــده، در اردوى 
کیش تمریناتش را با استقلال شروع کند.جوئل 
کوجو مدتى پیش تســت هاى پزشــکى اش با 
استقلال را پشت سر گذاشــت. همچنین تمام 
کارهاى عقد قرارداد او انجام شد اما باشگاه هنوز 

اقدام به رونمایى از خرید جدیدش نکرده است.
با تاکید موســیمانه قرار است کوجو در کیش به 
اردوى تیم فوتبال استقلال اضافه شود تا خودش 

را آماده شروع نیم فصل دوم کند. 

شمسایى، نامزد بهترین مربى 
فوتسال جهان در سال 2024

ســرمربى تیم ملى فوتســال کشــورمان نامزد 
کســب عنوان بهترین مربى فوتســال جهان در 
رده ملى مردان در ســال 2024 شد.به گزارش 
خبرگزارى ایمنا، وبگاه «فوتســال پلنت» که هر 
سال اقدام به معرفى بهترین هاى فوتسال جهان 
مى کند، سال جارى نیز در بیست وپنجمین دوره 
از معرفى بهترین هاى سال، این کار را انجام داده

 است.
بر این اســاس، وحید شمسایى، ســرمربى تیم 
ملى فوتسال ایران نامزد کســب عنوان بهترین 
مربى فوتســال جهان در رده ملى مردان در سال 
2024 شد.در بخش بهترین مربى فوتسال جهان 
در رده ملى زنان، فروزان سلیمانى، سرمربى تیم 
ملى فوتسال کشورمان یکى از کاندیداهاى کسب 
این عنوان شــده بود، اما در نهایت این عنوان به 
ویلسون توبرگا سابویا، سرمربى تیم ملى فوتسال 

زنان برزیل رسید.

اخبار
پپ زنگ خطر را به صدا درآوردبارسا ریسک نمى کند: یامال فعلا روى نیمکت

لامین یامال، ستاره بارسلونا، قرار نیست به این زودى به ترکیب اصلى برگردد.بارسلونا درخشش فصل 
گذشته را در این فصل و تحت هدایت هانسى فلیک هم در ترکیب بارسلونا تکرار کرد و توانست به یکى از 
مهره هاى کلیدى و مورد اطمینان این سرمربى آلمانى تبدیل شود و در بسیارى از دیدارها ناجى تیمش 
لقب بگیرد.اما فشردگى مسابقات و فشارى که در بازى هاى ملى و باشگاهى روى این ستاره جوان اسپانیایى بود باعث شد که در این فصل به 
مصدومیت هایى دچار شود و در چند بازى اخیر بارسا هم به دلیل مصدومیت و احساس دردى که در پایش داشت غایب بود اما حالا آماده بازگشت 
به ترکیب این تیم است.پیش از این رسانه هاى اسپانیایى خبر داده بودند که فلیک قصد دارد او را براى رقابت هاى سوپر جام فوتبال اسپانیا به 

عربستان ببرد اما حالا روزنامه اسپورت مدعى شده است که این بازیکن قرار نیست در ترکیب اصلى بارسا در این مسابقات حضور پیدا کند .

گواردیولا در مورد آنچه ممکن است در این ژانویه براى سیتى رخ دهد قاطعانه گفت، احتمالا باید با همین تیم براى چالش هاى پیش رو 
بجنگیم.به گزارش «ورزش سه»، به نظر غیرممکن مى رسد، اما پپ گواردیولا احتمال اینکه منچسترسیتى در بازار نقل و انتقالات ژانویه 
هیچ خریدى انجام ندهد را مطرح کرده است.با وجود نیاز واضح و فورى به تقویت تیم که به شدت تحت تأثیر موجى از مصدومیت ها 
قرار گرفته است، ممکن است هیچ بازیکن جدیدى به اتحاد نیاید. حداقل این ادعاى مربى اسپانیایى است.گواردیولا در این رابطه گفت: 
«در حال حاضر نمى دانم. خرید کردن آسان نیست و آسان نخواهد بود. شاید هیچ بازیکن جدیدى نیاید.»پپ با وجود اینکه اخیراً به نیاز 
به ورود به بازار اشاره کرده بود، با این حال، در ساعات اخیر به نظر مى رسد تسلیم شرایط موجود سیتى شده است. باشگاهى که منتظر 

راى نهایى 115 مورد تخلف مالى خود است. قضیه اى که به دادگاه قرن معروف شده است.

هجوم تیم هاى لیگ برتر و لیگ یک به جزیره کیش!
بسیارى از تیم هاى لیگ برترى و دسته اولى قصد دارند اردوى تدارکاتى نیم فصل خود را در جزیره 

کیش برگزار کنند.

پرسپولیس دومین تیم 1300 امتیازى فوتبال ایران
تیم پرسپولیس با پیروزى مقابل هوادار تهران از حدنصاب 1300 امتیاز عبور کرد.

منهاى فوتبال

نمایش خوب گلرها 
جدا از رویکرد تدافعى تیم ها و عملکرد ضعیف مهاجمان در 

لیگ 24، ولى دروازه بان ها درخشیدند؛

s_vaez1975@yahoo.com
سعید واعظ / گروه ورزش

نیم فصل اول لیگ برتر فوتبال ایران همانند سالیان 
اخیر از نظر تعــداد گل زده روند جالبى نداشــته 
و به صورت متوســط در هر دیدار میانگین 1,89 
گل به ثبت رســید. جدا از رویکرد تدافعى تیم ها 
و عملکرد ضعیف مهاجمــان باید به نمایش جالب 
توجه ســاختار دفاعى تیم ها و همچنین عملکرد 

باکیفیت دروازه بان ها اشاره داشته باشیم.

خوش درخشیدند 
در میــان دروازه بان هاى حاضــر در لیگ 
بیست وچهارم 6 نفر نمایش بسیار خوبى داشته اند و 
نه تنها جزو بهترین نفرات تیم شان بوده اند، بلکه در 
کل لیگ نیز جایگاه خوبى در میان تمام بازیکنان 
دارند. محمدرضا اخبارى در درون دروازه گل گهر، 
9 کلین شیت داشــته و در چند بازى با سیوهایش 
به مدد خط دفاعى مســتحکم تیــم مهدى تارتار 
آمده است. ادسون ماردن و لوآن پولى به عنوان 2 

سنگربان خارجى تیم هاى چادرملو و نساجى، بیش 
از هر دروازه بان دیگرى، مهار نجات بخش داشته اند 
و نقش منجى سعید اخبارى و ساکت الهامى را ایفا 

کرده اند.
البته که 2 نفر مذکور تنها دروازه بان هاى خارجى 
درخشــان طى این فصل نبوده اند و باید به اوتکیر 
یوسوپوف، گلر ملى پوش و ازبکســتانى فولاد هم 
اشــاره کنیم که به خوبى توانســته اعتماد یحیى 
گل محمــدى را جلب کند. در این لیســت باید به 
حبیب فرعباسى هم اشاره داشته باشیم. دروازه بان 
ملوانان طى 3-2 هفته پایانى یکى 2 اشتباه بزرگ 
داشــت اما در کل نیم فصل، جــزو بهترین ها بود. 
نهایتا پرونده این گروه را با محمد خلیفه مى بندیم؛ 
گلر 20 ساله و 194 ســانتى مترى آلومینیوم که 
جواب اعتماد مجتبى حسینى را به بهترین شکل 
داد و اثبات کرد شایســته تبدیل شدن به گلر یک 

ایرالکو بود. 
خوبان 

دسته دوم متعلق به 5 دروازه بانى است که 
عملکردشــان در مجموع مثبت بود و گل هاى بد 
کمى دریافت کردند. آن ها به اندازه دسته نخست 
مهار تاثیرگذار و نجات بخش نداشــتند اما در زمره 
ســنگربان هاى خوب لیگ بیســت وچهارم تا به 
این جاى کار قرار مى گیرند. علیرضا بیرانوند همانند 
محمدرضا اخبارى با 9 کلین شــیت، بهترین گلر 
لیگ از این حیث بود اما این رکــورد جالب توجه 
بیش تر ماحصل عملکرد قابل قبول ساختار دفاعى 
تى تى ها بود تا نمایش تحسین برانگیز بیرو. حامد 
لک هم در تیم بحران زده مس رفســنجان نمایش 
مثبت و اســتانداردى داشــت و توانست خروجى 

رضایت بخشى ارائه دهد.
پارسا جعفرى در درون دروازه ذوب آهن پیشرفتى 
ملموس داشت و نشــان داد پتانسیل ایستادن در 
درون دروازه گاندوها را دارد. نهایتا باید به الکسیس 
گندوز و تونى باتیستا هم اشــاره داشته باشیم. 2 

گلر خارجى تیم هاى پرســپولیس و خیبر که هر 
2 ســیوهاى خوب زیادى داشــتند اما با توجه به 
ضعف هایى که از این 2 گلر شاهد بودیم، نمى توانیم 
آن ها را به دســته اول ارتقا بدهیم. بــه طور مثال 
گندوز همیشه با مشکل خروج از دروازه و همچنین 
مهار شــوت هاى از راه دور مواجه بود و چند گل به 

این طریق دریافت کرد.
جوان تر ها 

در ایــن دســته بــا دروازه بان هایى طرف 
هستیم که یا خیلى کم به میدان رفتند و یا پس از 
گذشت چندین هفته فرم خوب خود را پیدا کردند. 
ابتدا به 2 چهره سرشــناس حاضر در این دســته 
باید بپردازیم. حسین حسینى شروع کابوس وارى 
در درون چارچوب استقلال داشــت و اشتباهات 
متعددى را مرتکب شد اما هرچه به پایان نیم فصل 
نزدیک شــدیم از اشتباهات او کاســته و به تعداد 
کلین شــیت هایش افزوده شــد. پیام نیازمند نیز 
شــباهت چندانى به آن گلر نجات دهنده ســابق 
نداشت. او اشــتباه چندانى مرتکب نشد اما به جز 
یکى 2 مهار مهم، واکنش هاى خوب چندانى از او 
نظاره نکردیم. در ثانى تعداد کلین شــیت هاى این 
گلر خوش اخلاق هم روى عدد 4 قرار گرفت. به جز 
2 نفر مذکور باید احمد گوهرى را هم به این لیست 
اضافه کنیــم. او هم به محض حضــور در ترکیب 
استقلال خوزستان، عملکرد خیلى خوبى داشت اما 
رفته رفته فروغش را از دست داد و تبدیل به گلرى 
متوسط در درون دروازه تیم میودراگ بوژوویچ شد. 
امید امیرى (شمس آذر)، محمدجواد کیا (هوادار)، 
امیررضا رفیعى (پرســپولیس) و صــادق نادرپور 
(خیبر) هم گلرهایى بودند که خیلى کم به میدان 
رفتند اما در مجموع بسیار امیدبخش ظاهر شدند 
و نگاه هاى زیادى را به ســمت خود خیره کردند. 
در این میان کیا چند ســیو درخشــان داشت که 
احتمالا جــزو برتریــن مهارهاى فصــل خواهد

 بود.
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نامزد انتخابات فدراسیون فوتبال:

 به نظرم انتخابات فدراسیون 
فوتبال به دور دوم خواهد رفت

نامزد انتخابات فدراســیون فوتبال گفت: من به 
عنوان کارشــناس در انتخابات ثبت نام کردم و 
به نظرم با توجه به شــرایط موجود انتخابات به 
دور دوم خواهد رفت.به گــزارش خبرنگار مهر، 
داود رفعتى در خصوص حضور خود در انتخابات 
فدراســیون فوتبال گفت: طبق وظیفه فوتبالى 
و به عنوان کارشــناس، براى ثبت نام آمده ام.او 
در مورد حاشــیه هایى که ابتداى فصل به دلیل 
حکم کمیته اخلاق داشــت، تاکید کرد: هیئت 
رئیسه فدراسیون جاى تخصص است و هر فرد 
باید تخصص خود را داشته باشد. من با توجه به 
تخصص امنیتى که در فیفا دارم وارد این حوزه 
شدم. به نظر من امســال انتخابات پیچیده اى 
خواهد بــود، به ویژه با حضور على کفاشــیان و 
مهدى تاج و فکــر مى کنم برنده شــدن مانند 
گذشــته نخواهد بود و احتمالاً انتخابات به دور 
دوم کشیده خواهد شــد.رفعتى درباره همسو 
شدن با نامزدها تصریح کرد: با هیچ کسى صحبت 
نکرده ام.او در خصوص حکم کمیته اخلاق گفت: 
در پرونده اخلاق تبرئه شدم. در بازى تراکتور و 
استقلال خوزستان که همین جریان تکرار شد، 
وقتى کمیته انضباطى رأى داد، احترام گذاشتم 
و بر اساس قانون از خود در استیناف دفاع کردم.

رفعتى در خصوص وضعیت استادیوم هاى لیگ 
برترى گفت: از زمانى که ستاد استانداردسازى 
ورزشگاه ها آغاز به کار کرده، هیچ بازى زیر 1300 

لوکس نور برگزار نکردیم. 

وزیر ورزش و جوانان: 

وقتى گریه ورزشکار خودمان را 
دیدم، گریه کردم

وزیر ورزش و جوانان گفت: این ها عزیزان و بچه هاى 
ما هستند و وقتى گریه ورزشکار خودمان را دیدم، 
گریه کردم.به گزارش خبرنگار ورزشى خبرگزارى 
تســنیم، احمد دنیامالى پس از پایان بیســت و 
چهارمین مجمع عمومى کمیته ملى پارالمپیک 
اظهار داشت: قبل از هر چیز ســالروز درگذشت 
جهان پهلوان تختى را تســلیت عرض مى کنم و 
امیدوارم جامعه ورزشى با تاسى از روحیه پهلوانى 
و جوانمردى مرحوم تختى براى عزتمندى مردم 
عزیز ایران افتخارآفرینى بیشترى داشته باشند. 
یکى از مهمترین بحث ها در مجمع عمومى کمیته 
ملى پارالمپیک، بحث منشــور پارالمپیک است.
وزیر ورزش در پاسخ به سوال خبرنگارى که وزارت 
ورزش به اختلاف حسین رسولى و احسان حدادى 
رئیس فدراســیون دوومیدانى که منجر به حذف 
قهرمان جوان کشــورمان شده است خواهد کرد، 
گفت: این ها عزیزان و بچه هاى ما هستند و وقتى 
گریه ورزشکار خودمان را دیدم، گریه کردم. این 
موضوعات در جامعه ورزش نباید به وجود بیاید، 
اما وقتى به وجود مى آید نیز نباید به عنوان حاشیه 

قلمداد شود.
وى تاکید کرد: حتماً رسیدگى خواهیم کرد. ما در 
دوومیدانى رئیس فدراســیونى داریم که خودش 
قهرمان المپیک بوده و در این رشته سالیان سال 
براى کشــور افتخارآفرینى کرده است. قطعاً قدر 
تک تک بچه هاى خود را مى دانیــم؛ چرا که این 

بچه ها باعث عزتمندى ما مى شوند.

سرمربى تیم والیبال سایپا بانوان: 

سایپا براى قهرمانى بسته شده اما 
حریفان قدرتمندى داریم

سرمربى تیم والیبال ســایپا بانوان گفت: در دور 
برگشــت رقابت ها در لیگ برتر والیبال به مراتب 
سخت تر و فشرده تر است، هدف ما قهرمانى است 
اما نمى تــوان هیچ حریفى را دســت کم گرفت.
سمیرا ایمانى ســرمربى تیم والیبال سایپا بانوان 
پس از قهرمانى در نیم فصل لیــگ برتر والیبال 
بانوان در گفتگو با خبرنگار مهــر، گفت: با توجه 
به اینکه من تجربه زیادى در سوپرلیگ به عنوان 
بازیکن سرمربى دارم، امسال به غیر از تیم مادآکام 
نت تهران که اسپانسر خصوصى دارد، همه تیم ها 
رقابت نزدیکى با هم دارند. رقابت براى رســیدن 
به سکوى ســوم و چهارمى خیلى نزدیک به هم 
است و دلیلش هم این اســت که بازیکنان ملى با 
تصمیم فدراســیون در همه تیم ها پخش شدند.
وى گفت: ما نیم فصل را با قهرمانى سایپا به پایان 
رساندیم اما من مدام به بازیکنان مى گویم اتفاق 
خاصى رخ نداده و ما فقط یک نیم فصل را پشــت 
سر گذاشتیم. کار اصلى ما در نیم فصل دوم است. 
من حتى به شــاگردانم هم این موضوع را گوشزد 
کردم که سال گذشــته من با تیم سپاهان بودم و 
در نیم فصل قهرمان شدیم اما در دور برگشت به 
خاطر یک سرى اتفاقات عجیب و غریب به سومى 
مشترك رســیدیم. به همین خاطر من بارها به 
بازیکنان مى گویم به جایگاهى که در نیم فصل به 
دست آوردیم نباید تکیه کنیم. کار اصلى ما در دور 
برگشت است و باید همه تلاشمان را به کار بگیریم 

تا قهرمان شویم.

رئیس کمیته ملى المپیک: 

مرام و خصلت پهلوانى تختى 
باعث ماندگاریش شد

رئیس کمیته ملى المپیــک ضمن حضور بر مزار 
جهان پهلوان تختى، ماندگارى نــام تختى را نه 
فقط مدال المپیک بلکه خصلت، مرام و مســلک 
پهلوانیش دانســت.به گــزارش خبرگزارى مهر، 
محمود خسروى وفا در سالروز درگذشت جهان 
پهلوان تختى با حضور بر مزار او در پنجاه و هفتمین 
ســالگرد درگذشت وى در آرامســتان ابن بابویه 
گفت: نام جاودانه داشــتن و ماندگارى در ورزش 
کشور بواسطه خصلت هاى برتر معرفتى و اخلاقى 
است که در فتوت نامه هاى پهلوانى ما اشاره شده 
است و از آنجایى که مزار وى نزدیک مقبره شیخ 
صدوق و پهلوان دیگرى به نام ســید حسن رزاز 
است شایسته اســت نامى از این عزیزان هم برده 
شود چرا که مرحوم تختى و سایر ورزشکاران عزیز 
با اخلاق ما، به خصلت هاى برتر حضرت على (ع) 
از قبیل گذشت، جوانمردى، مردمى بودن و کمک 
به همنوعان مشهورند.وى ادامه داد: امیدوارم که 
ورزشکاران نســل جدید ما چهره اى از خودشان 
به نمایــش بگذارند که به غیر از مدالشــان براى 
همیشه نامشان با خصلت هاى خوب براى مردم به 
یادگار باقى بماند، در واقع براى اینکه ورزشکاران 
بتوانند در جهت اخلاق مدارى مرحوم تختى قدم 
بردارند باید ابتدا مدیران با این منش آشنا شوند و 
بعد مربیان در این راه قــدم بگذارند که در نهایت 
ورزشکاران نیز در این مسیر قرار خواهند گرفت 
چرا که غالباً ورزشــکاران ما از قلب و نیت پاکى 

برخوردارند.
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